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Protokół nr 9/2016 

 

Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 12 lutego 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 14
30  

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Patryk Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są 

prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 r. 

2. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli wydatkowania środków 

finansowych przez Zarządy Osiedli w kadencji 2010-2014 za lata 2013 i 2014.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 3). 
 

Ad. 1 Sprawozdanie z działalności Komisji za 2015 r. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na Komisję otrzymaliście Państwo sprawozdanie z działalności 

Komisji za 2015 r. Myślę, że każdy z jego treścią się zapoznał, czy są jakieś uwagi? 
 

Marek Słabiński:  

W sprawozdaniu jest zapisane, że Komisja w styczniu dokonała wizji lokalnej zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „skanalizowanie rowu Rąbińskiego w Inowrocławiu …”. 

Ja sobie nie przypominam takiej wizji lokalnej. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Z tego co pamiętam nie było pana w tym dniu na posiedzeniu Komisji. 

Czy są inne uwagi? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z pracy Komisji za 2015 r.? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli wydatkowania środków 

finansowych przez Zarządy Osiedli w kadencji 2010-2014 za lata 2013 i 2014.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił treść protokołu z przeprowadzonej kontroli.  



Czy są pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
 

Marek Słabiński: 

Środki wydawane przez Zarządy Osiedli są udokumentowane fakturami. Nie ma 

możliwości, ażeby jakakolwiek złotówka została wydana niezgodnie  

z przeznaczeniem. Faktury są bardzo dokładnie sprawdzane.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Skoro nie ma pytań przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za przyjęciem protokołu z przeprowadzonej kontroli wydatkowania 

środków finansowych przez Zarządy Osiedli w kadencji 2010-2014 za lata 2013  

i 2014? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się - 0 
 

Komisja protokół przyjęła, stanowi załącznik nr 3 do protokołu posiedzenia Komisji. 
 

Ad. 3 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z kontroli 

przeprowadzonej w zakresie wydatkowania środków finansowych przez Zarządy 

Osiedli w kadencji 2010-2014 za lata 2013 i 2014. Projekt stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  

Projekt jest odzwierciedleniem protokołu z kontroli, więc możemy przejść do 

głosowania.  
 

 Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się - 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 4 Sprawy bieżące. 
 

Nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji o godzinie 15
00

. 
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